

A  
B  
C  
D  
E

Närvarande: Ordförande	Amir Amirrazi	DHR
Vice ordförande	Lisbeth Knecht	SRF
Ledamöter:	Marianne Wainwright	FA
	Lars Lindén	HiS
Anmält förhinder	Hans Hammarlund	FUB
	Lars Norrman	RSMH
	Heidi Nordin	RBV
I tjänsten deltog:	Siw Lideståhl	
	Hélène Henriksson § 5	

Paragrafer  
§§ 1-9

Sekreterare:

\_\_\_\_\_  
Charlotte Brandorf

Tid för justering : 3 mars 2005

Justerare:

---

Amir Amirriazi

---

Lars Lindén

**§ 1 Sammanträdet öppnas**

Ordförande Amir Amirriazi förklarade sammanträdet öppnat.

**§ 2 Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes med vissa tillägg.

**§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering**

Amir Amirriazi och Lars Lindén valdes att justera dagens protokoll. Protokollet justeras torsdagen den 3 mars 2005.

**§ 4 Aktuellt på förvaltningen – nämndsammanträde 22 mars**

? Kvalitetsgarantier - verksamheterna inom Individ och Familjeomsorg Vuxen. Siw Lideståhl informerade om hur kvalitetsgarantier 2005 har arbetats fram inom avdelningen.

*Rådet undrar hur garantierna efterlevs när ekonomin tryter och om avdelningen har samarbetat med föreningarna IFS, RSMH m.fl. under arbetets gång. Rådet undrar också hur garantierna följs upp.*

Svar: Garantierna är koordinerade till ekonomin och det som utlovas i garantierna måste klaras av. Avdelningen har idag kontakt med aktuella intresseföreningar men kontakten kan förbättras. Garantierna följs upp och redovisas i verksamhetsberättelsen. Enheterna har i sina verksamhetsplaner tagit fram hur de skall följa upp att garantierna efterlevs, t ex genom svarsenkäter, fokusgrupper och klagomålshantering.

*Beslöts att när frågor som rör socialpsykiatri finns med på dagordningen så har rådet möjlighet att adjungera företrädare för IFS och RSMH.*

- ? Förslag till ny detaljplan för Herresätet 2, Enspännargatan i Hässelby gård. Hélène Henriksson informerade om det planerade punkthuset mellan Enspännargatan och Kavaljerstigen i den redan befintliga bebyggelsen. Rådet anser att möjlighet till sophantering måste finnas i det planerade huset och inte som nuvarande förslag i angränsande hus. Att allergianpassade träd planteras och att höjden i parkeringshuset fastställs till 2.80 meter. I övrigt hänvisar rådet till Stadsbyggnadskontorets handikappråd.

## § 5 Uppföljning av 2004 års handikapplan – bilaga 5 Verksamhetsberättelsen

- ? Rådet önskar att förvaltningen i alla sammanhang ska ha med en tidsplan när olika uppföljningar görs.
- ? Under punkt 7 Arbete, sid 6 saknas uppgift om hur förvaltningen arbetar med att hjälpa personer vidare från ren sysselsättning till mer arbetsliknande arbete eller lönearbete.
- ? Frågor som rör hörselnedsättning kommer bort i det stora sammanhanget. Det är över lag dåligt med tillgängligheten för hörselskadade i kommunala lokaler. Siw Lideståhl tar med sig frågan till ledningsgruppen.
- ? Generellt finns det för dålig kunskap om de osynliga handikappen.

## § 6 Utbildningar och konferenser

*Rådet önskar bli inbjudet till något av nämndens utbildningstillfällen.*

## § 7 Övrigt

1. **Pensionärsrådet bjuder in** Handikapprådet till något av följande datum; 8 april, 29 april, 27 maj, 12 augusti, 2 september, 7 oktober, 28 oktober, 11 november, 25 november. Pensionärsrådets möten är alltid fredagar kl 09:00 – 11:00.

*Beslöts att rådet nästa sammanträde den 4 april beslutar om vilket tillfälle som passar bäst.*

2. **Samarbete med Landstinget**

*Rådet önskar få information om stadsdelens samarbete med Landstinget. Hur berörs rådet? Finns det någon kontaktperson i nämnden/förvaltningen?*

Svar: Lennart Keberg, avdelningschef för äldreomsorgen representerar ledningsgruppen den 25 april och kommer då att informera och besvara frågor vad gäller samarbetet med Landstinget.

3. **Heminstruktörer**

Det finns två heminstruktörer i stadsdelen som finnas till hjälp för hörsel- och synskadade men hur får de reda på när det finns personer som behöver deras tjänster?

*Rådet önskar att det i förvaltningens helsidesannons (Igång/månad) införs några rader om denna tjänst som förvaltningen erbjuder.*

**§ 8 Anmälan inkomna handlingar**

- ? Nyhetsblad nr 12/2005/02 Lys, kompa och funka!
- ? Hjälpmedelsinstitutets verksamhetsprogram 2005 och FoU-projekt.

**§ 9 Sammanträdet avslutas**

Vice ordförande tackade de närvarande för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat.

Nästa möte är utsatt till den 4 april 2005, klockan 14:00 – 16:30 med förmöte klockan 13:30. Rum Markelius, Hässelby Torg 20-22. Ledningsgruppen representeras då av avdelningschef för stadsdelsmiljö och teknik, Sven-Göran Södergren.